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PROTOKÓŁ NR III/2024 

Z III SESJI RADY MIEJSKIEJ W LIPNIE 

 

z dnia 28 maja 2024 roku 

 

 

Na 15 osobowy skład Rady, w sesji uczestniczyło 14 radnych, co stanowi 93% ogółu Rady. 

 

 lista obecności – załącznik nr 7 

 

Sesja odbywała się w Urzędzie Miejskim w Lipnie, Plac Dekerta 8.  

Rozpoczęła się o godz. 11:40 – zakończyła o godz. 13:00 

Wypowiedzi uczestniczących w sesji na podstawie zapisu z systemu eSesja (napisy stworzone                      

do filmów z obrad sesji Rady Miejskiej w Lipnie) 

Protokołował : Krzysztof  Derwiński 

 

Ad. pkt. 1 - a 

 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - przywitał wszystkich przybyłych na 

obrady III sesji Rady Miejskiej w Lipnie. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co 

stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Poinformował, że opóźnienie w rozpoczęciu obrad sesji wynikło z przedłużających się obrad 

komisji Rady Miejskiej przed sesją. 

 

Ad. pkt. 1 - b 

Ustalenie porządku obrad 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

b) ustalenie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z II sesji RM, 

d) sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym. 

2. Projekty uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok; 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 2024– 

2028; 

c) w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji rocznego programu współpracy Gminy 

Miasta Lipno z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 

3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

za rok 2023 

d) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i 

stawki tej opłaty, 
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e) w sprawie określenia zasad przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umowy najmu 

lokali mieszkalnych w budynku wielorodzinnym budowanym w ramach Społecznej 

Inicjatywy Mieszkaniowej "KZN-Toruński" Sp. z o.o. 

3. Sprawy różne i komunikaty. 

4. Zakończenie obrad III sesji RM. 

 

Ad. pkt. 1 - c 

 

Przyjęcie protokołu z II sesji RM 

 

Do protokołu z II sesji uwag nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z II sesji RM. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie przyjęcia protokołu z II sesji RM.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kacprowicz 

Małgorzata, Komorowski Kamil, Krzemieniecki Edward, Lewandowski Sebastian, 

Maciejewski Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, Spisz 

Małgorzata, Tyfczyńska Wiesława, Żochowski Łukasz. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Koszczka Grzegorz 

Rada 14 głosami ZA przyjęła protokół z II sesji RM. 

 

Ad. pkt. 1 – c 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym 

 

Burmistrz Miasta Lipna - Paweł Banasik – przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Miasta w okresie międzysesyjnym zgodnie z załącznikiem nr 1. 

 

 

Ad. pkt. 2-a 

 

zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

 

Mariola Michalska - Skarbnik Miasta – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie zmiany w budżecie miasta Lipna w 2024 zgodnie z załącznikiem nr 2. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej.  
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Głosowano w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu miasta na 2024 rok. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu miasta na 2024 

rok. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kacprowicz 

Małgorzata, Komorowski Kamil, Krzemieniecki Edward, Lewandowski Sebastian, 

Maciejewski Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, Spisz 

Małgorzata, Tyfczyńska Wiesława, Żochowski Łukasz. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Koszczka Grzegorz 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR III/9/2024 

jak w załączniku nr 2 

 

Ad. pkt. 2-b 

 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 2024– 

2028 

 

Skarbnik Miasta - Mariola Michalska – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 2024– 2028 

zgodnie z załącznikiem nr 3. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej.  

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasta Lipna na lata 2024– 2028. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 2024– 2028. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kacprowicz 

Małgorzata, Komorowski Kamil, Krzemieniecki Edward, Lewandowski Sebastian, 

Maciejewski Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, Spisz 

Małgorzata, Tyfczyńska Wiesława, Żochowski Łukasz. 

PRZECIW (0): 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Koszczka Grzegorz 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR III/10/2024 

jak w załączniku nr 3 

 

Ad. pkt. 2-c 

 

w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji rocznego programu współpracy Gminy 

Miasta Lipno z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w 

art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie za rok 2023 

 

Główny specjalista ds. sportu i działalności gospodarczej. Pełnomocnik ds. profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii - Mariusz Woźniak -  

przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

rocznego programu współpracy Gminy Miasta Lipno z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2023 zgodnie z załącznikiem nr 4. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Oświaty.  

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

rocznego programu współpracy Gminy Miasta Lipno z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2023. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Miasta Lipno z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2023. 

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kacprowicz 

Małgorzata, Komorowski Kamil, Krzemieniecki Edward, Lewandowski Sebastian, 

Maciejewski Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, Spisz 

Małgorzata, Tyfczyńska Wiesława, Żochowski Łukasz. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Koszczka Grzegorz 
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Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR III/11/2024 

jak w załączniku nr 4 

 

Ad. pkt. 2-d 

 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i 

stawki tej opłaty 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński -  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i stawki 

tej opłaty zgodnie z załącznikiem nr 5. 

 

Radny Wojciech Maciejewski - Ja bym chciał tylko zadać pytanie, tak jak zadawałem na 

komisji Pani Skarbnik, bo wiem, że Pani Skarbnik policzyła, jak ze ściągalnością opłat za 

śmieci i jakie są w związku z tym straty? Bo wiadomo, że nie wszyscy płacą. Dziękuję. 

 

Skarbnik Miasta - Mariola Michalska - Na dzień 30 kwietnia 2024 roku nasze zaległości 

wynoszą 330 762,49 zł, gdzie plan dochodów wynosi 3 150 028 zł. To jest tak około 10% osób, 

które nie płacą. 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński -  Może tutaj byśmy sprostowali, bo to jest chyba ta 

zaległość z iluś tam lat. Także to nie jest tak, że to jest 10%. 

 

Skarbnik Miasta - Mariola Michalska - Zaległości to jest, to nie jest to, że to jest roczna 

zaległość, wiadomo, że to 330 tysięcy złotych, to jest odkąd funkcjonuje system. 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński -  Czyli mówimy o 10 latach, czyli to jest jakby 

znikoma. Jak mamy 30, 40 tysięcy rocznie, jeżeli chodzi do 3 milionów zł. 

 

Radny Zbigniew Napiórski - Pan Inżynier mówił, że teraz przelicznik jest za tonę, że był 

przetarg i tą tonę to się ustala na podstawie tego przetargu? Czy to jest odgórnie jakoś ustalona? 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński -  Nie, nie. Przetarg jest od tony, kwota za tonę. 

Czyli firma, która wygrywa przetarg ma podać kwotę za tonę odpadów niesegregowanych i 

segregowanych. Kwotę, ilość ton, które zostały podane do przetargu, to były za lata 2020-2022, 

czyli uśredniając to, bo wiadomo, że w każdym roku jest inna.  

 

Radny Zbigniew Napiórski - Chodziło mi o to, czy ta kwota jest od górna jakoś ustalona? 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński -  Do tej kwoty, to różne czynniki się składają, 

pewnie tutaj kalkulujący tutaj przedsiębiorstwo, pewnie brało różnego rodzaju. 

 

Burmistrz Miasta Lipna - Paweł Banasik -Ja może jeszcze też odpowiem, bo tutaj tak jak 

podczas komisji i Panowie Radni też mi mówili, że po ogłoszeniu, po rozstrzygnięciu tego 

przetargu, ja mówiłem w miesiącu grudniu, że cena pozostaje na razie na tym samym poziomie, 

bo trudno nam było doszacować, ile rzeczywiście, tak jak Pan tutaj mój Zastępca wcześniej 

Państwa informował, że uległy pewne zapisy w ustawie. Pojawiły się nowe zapisy, które po 

prostu w tej chwili nie oddajemy tych odpadów w formie ryczałtowej, tylko w formie 
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ilościowej. I nam trudno było po tym, po rozstrzygnięciu tego przetargu określić, ile 

rzeczywiście tych śmieci mieszkańcy Miasta Lipna produkują, oddają. Stąd teraz takie nasze 

urealnienie. Na pewno nigdy to nie jest popularne, ale też proszę uwzględnić, proszę Państwa, 

że przez 5 lat rzeczywiście tak jak na komisjach Pan Prezes tutaj informował, że najniższe 

wynagrodzenie 5 lat temu było 2200 zł, w tej chwili jest dwukrotnie większe. I te koszta 

związane, związane właśnie z tą gospodarką, no one niestety, ale będą rosły. 

 

Radny Zbigniew Napiórski - No domyślam się. Mam też pytanie takie, dobrze, że Pan Prezes 

wrócił, bo tam przedsiębiorstwo jest spółką miasta. No i tak jak wiadomo, jak się własne 

dziecko trochę inaczej traktuje i własne miasto. My zawsze też, jak przedsiębiorstwo wypracuje 

jakąś nadwyżkę, to jako Radni tej nadwyżki nie przejmujemy, bo te 60% tak od razu z marszu 

ruszyć, to tak trochę ludzi zaboli, zwłaszcza, że z tego, co słyszałem, ma być od 1 lipca ta 

podwyżka. Możemy jednak spróbować to zrobić jakoś delikatniej? Nie wiem, trochę mniejszą 

kwotę na dzień dobry. Ja wiem, że koszta pracownicze wzrosły, no ale mimo wszystko 

przedsiębiorstwo i tak jest monopolistą i tak na tych śmieciach zarobi gdzie indziej, ale miasto 

mogłoby skorzystać, chociażby z tego względu, że może tak, ja jestem za tym, żeby za te śmieci 

dużo płacić, pod warunkiem, że od nas wyjadą. One u nas zostają. I to jest też ten problem, 

który może za chwilę nam się pojawić. Ja rozumiem, że podwyżka musi być, inflacja plus te 

wszystkie różnie interpretowane przepisy, na które nie mamy wpływu unijnej, musimy się do 

nich dostosować. Ale może też, żeby jakaś nadzieja poszła na to, że te ceny nie będą tak ostro 

szły w górę, może coś więcej wiadomo na temat, na który już wiele razy rozmawialiśmy, czyli 

na temat spalarni, bo to by była super korzyść, podwójna dla mieszkańców, bo i śmieci byłyby 

tańsze i ogrzewanie z ciepłociągu byłoby tańsze, prawda. Tylko kwestia, czy coś, coś ruszyło 

w tym kierunku? Bo wiem, że były projekty składane. Wiem, że jest w ogóle projekt, były po 

dofinansowanie składane, ale nie wiem, co się dzieje dalej, czy to stoi w miejscu? Czy jednak 

coś w tym kierunku robimy, żeby to za kilka lat odpocząć. Odczuć tą ulgę i odczuć tą korzyść. 

I jeszcze póki jestem, żeby Pan Prezes sobie już nie przerywać, bo też było powiedziane, że te 

niesegregowane są dwa razy droższe, że jedni segregują, inni nie segregują. A może po prostu 

wprowadzić kary, gdzie zauważone zostanie, że nie są segregowane, to z automatu karnie na 

dwa czy na trzy miesiące, ta cena idzie razy dwa za odpady, może wtedy ludzi to nauczy 

segregować. No ja mam tego świadomość, mnie łatwo zlokalizować i sprawdzić, bo mieszkam 

w domku jednorodzinnym, to wiadomo jak te śmieci wystawiam, może też bym. 

 

Prezes Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Lipnie – Marcin Kawczyński - Może po kolei, 

Panie Radny, bo się pogubię, już tyle pytań jest. Panie Burmistrzu, Szanowna Rado, powiem 

tak, Pan tutaj sugeruje, abyśmy, że tak powiem, kosztem innych przychodów, czy tam tutaj 

zaniżali opłatę za daną usługę. No to jest niedopuszczalne i to jest wręcz karalne, bo to jest 

subsydiowane skrośne i tu jest, za to jest odpowiedzialność karna dla zarządu takiego 

przedsiębiorstwa. Także nie możemy złożyć oferty, która nie będzie pokrywała kosztów. Ale 

od razu jednocześnie deklaruję, że ta oferta nie ma marży. Ona jest po kosztach, czyli jest tak 

wyliczona, aby ona zapewniła nam tutaj finansowanie tej zbiórki odpadów, ale żeby nie było 

marży. Inaczej to jest, jeżeli robimy to dla innych zleceniodawców. Dlatego tutaj, no tu jest już 

ta korzyść i to można potwierdzić, dlatego, że jeżeli Pan Radny by chciał sprawdzić ile za cenę, 

bo w tej chwili cena jest za tonę, ile wynosi to dla Gminy Lipno, dla innych gmin pozostałych 

i ona się, ona się, ta cena się różni, czyli tu miasto ma niższą znacząco stawkę za te ceny tych 

odpadów. To jest odpowiedź na, pierwsze pytanie, czyli już ta korzyść, że tak powiem, została 

uwzględniona. Znaczy musimy, Szanowni Państwo, sobie wziąć pod uwagę, że od 5 lat te ceny 

się nie zmieniały, oprócz tej korekty wynikającej tak naprawdę nie z ceny odbioru, tylko z 

oszacowania ilości mieszkańców, która była w 21 roku, jeżeli chodzi o te 2 złote podwyżki. 

One się, te ceny nie zmieniały. I jeżeli weźmiemy pod uwagę koszty, które były w 2019 roku, 

czyli ta najniższa krajowa, tak jak Pan również wspomniał, 2250 zł, w tej chwili mamy 4242 
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zł. To jest 88% wzrostu, jeżeli chodzi o wynagrodzenia, gdzie naszym tutaj, takim głównym 

składnikiem na instalacji, no to są właśnie osoby, które zarabiają najniższą krajową, to też nie 

jest tak, że tu w przedsiębiorstwie te osoby, które zajmują się gospodarką odpadami, zarabiają 

jakieś wielkie pieniądze, tylko większość jest to najniższej krajowej. No ale te koszty tak rosną. 

Jeżeli chodzi o energię elektryczną, to ostatni przetarg, my co 2 lata mamy przetargi na energię 

elektryczną, i przetarg, który był ostatnio 42% energia zdrożała, a poprzedni 45% to tylko w 

ciągu 4 lat. To jest 45% wzrostu. Jeżeli uwzględnimy tą różnicę w zmianie ceny, to jest 58%, 

czyli jeżeli byśmy te wszystkie rzeczy sprawdzili, to proporcjonalnie ta cena jest naprawdę 

dobra i ta stawka jest dobra. Też jeżeli weźmiecie Państwo, bo można też to sprawdzić, myślę, 

że Pan Inżynier będzie pewnie przygotowany, jak wyglądają stawki na dzień dzisiejszy w 

różnych gminach. Te stawki w większości są wyższe już od tych, które Pan Inżynier i Pan 

Burmistrz proponują. a te gminy bardzo często, czy miasta, a tutaj mieliśmy informację o 

mieście Rypin, w którym kilka lat już jest stawka 24 złote i oni są tak naprawdę przed lipcową 

podwyżką, czyli oni będą jeszcze tą stawkę podwyższać, gdzie, teraz przypominam, że miasto 

Rypin ma własną instalację komunalną i od kilku lat płacą 24 zł. A w mieście Lipnie mamy 

instalację i płacimy 17 zł. To też trzeba popatrzeć jak właśnie, skąd są te korzyści, bo tak nieraz 

ich nie widać, one już są i one są już uwzględnione w tej cenie. Ja rozumiem, że ona, ta stawka 

rośnie drastycznie, ale no niestety te koszty przez te 5 lat tak drastycznie urosły i nawet jak 

zrobimy sobie, bo dzisiaj nas sprawdziły, tam są kalkulatory internetowe, ile wynoszą, taka 

skumulowana inflacja, to taka, gdzie ona nie potwierdza tych wszystkich kosztów, bo koszt 

tych dóbr jest inny niż my ponosimy koszty na instalacji. To ta skumulowana inflacja wynosi 

40% kilka. Czyli tak naprawdę ta podwyżka jest zbliżona do tej naszej skumulowanej inflacji 

ogólnej koszyka dóbr, a te nasze koszty są, tak jak mówię, nieporównywalne. Ostatnio mamy 

duży problem, ze zbyciem się, nie dość, że właśnie poziom recyklingu rośnie, czyli z 35 na 

45%. To mamy duży problem z zbyciem surowców, czyli na przykład PET-y, bo to się 

nazywają PET-y, czyli te butelki. I na przykład te butelki, które Państwo mają, to jest kolor 

transparentny. My 2 lata temu te butelki odstawiliśmy za 9 tysięcy złotych za tonę. W tej chwili 

to jest kwota, która się waha między 900 a 1200 złotych. To są, czyli jak 800% przychody 

akurat na tym surowcu się zmniejszyły, podobnie jest na innych, a wręcz jeżeli odzyskujemy 

folię, to musimy dopłacać firmom, które od nas odbierają do recyklingu tą folię, musimy 

dopłacać w zależności od tego, w jakim stanie ta folia jest od 50 do nawet 400 zł za tonę. W 

związku z tym te koszty są olbrzymie i tutaj jest od razu apel też do mieszkańców o to, żeby 

segregować, dlatego że ten poziom recyklingu, który uzyskujemy, który uzyskaliśmy za ubiegły 

rok, czyli nieco ponad 35%, a w przyszłym roku, w tym roku jest 45%, może być 

niewystarczający do tego, abyśmy uzyskali ten poziom recyklingu i niestety jeżeli nie 

uzyskamy, czyli mieszkańcy i przedsiębiorstwo, bo jeden proces jest u nas w domu, 

segregujemy, wynosimy do od boksów, później przedsiębiorstwo to musi do segregować. I jak 

Państwo też zwróciły uwagę na to, że jeżeli musimy to bardziej, lepiej do segregować, to 

kosztuje. Czyli więcej osób, więcej sprzętu, musimy być zaangażowane do tego, aby to lepiej 

segregować, bo teraz mamy poziom 45% i jeżeli tego nie osiągniemy, jako miasto, jako gmina, 

no to będą naliczone kary. Ja nie pamiętam, czy Pan Burmistrz przełożył te kary na 

przedsiębiorstwo, bo większość gmin ma przełożony. [niezrozumiałe] kiwa tak. No to 

przedsiębiorstwo zapłaci kary, no i pewnie uwzględni te kary w następnej umowie, czy 

następnej ofercie, a przetarg mamy w tym roku, dlatego lepiej, żeby to się nie wydarzyło i 

żebyśmy my, jako mieszkańcy segregowali lepiej. Mówiłem na komisji wcześniej, że ta 

segregacja w domkach jednorodzinnych przebiega dobrze. Niestety w wielorodzinnych, czyli 

blokach, nie przebiega dobrze. I tutaj duży apel do zarządców wspólnot, spółdzielni 

mieszkaniowych nieruchomości wielorodzinnych, aby zwrócić uwagę na tą segregację i aby 

ona lepiej wyglądała. Będziemy się starali tutaj może jakąś akcję przeprowadzić taką 

edukacyjną, pokazującą, że to niewłaściwie wygląda i żeby to wyglądało lepiej. Pytania, jeżeli 

chodzi o instalacje do przetworzenia odpadów, które tutaj, [niezrozumiałe], przedsiębiorstwo 
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stara się, już nawet zorganizowaliśmy przetarg, który niestety przekroczył nasze możliwości 

finansowe. W tej chwili jest przeprojektowana ta instalacja i w tym roku będzie przez 

Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska nowy program. On będzie na jesieni, będziemy 

składali wniosek właśnie do tego programu i mamy nadzieję, że to się uda, żeby uzyskać 

dofinansowanie, bo taka instalacja kosztuje Szanowni Państwo 100 mln złotych. To jest 

inwestycja, która przekracza nasze możliwości. My się na 15-lecie, które było rok temu, 

chwaliliśmy, że przedsiębiorstwo przez 15 lat wykonało bardzo dużo inwestycji, a to było 85 

mln złotych przez 15 lat. I teraz jedna inwestycja, która 100 mln złotych miałaby kosztować, 

przekracza nasze możliwości. Jeżeli byśmy zrobili to bez finansowania takiego bezwzględnego, 

bez dotacji, no to też spłata kredytów, pożyczek, czyli to ten efekt nie będzie, o który Pan Radny 

myślę, że prosi, oczekuje, aby ten efekt był, no bo jeżeli będzie musieli spłacić kredyt, no to też 

muszą powiedzieć. te stawki i tak dalej odpowiednie, aby to uzyskać. Dlatego przedsiębiorstwo 

się stara, aby wybrać taką możliwość finansowania, żeby nie obciążać tego aż tak mocno 

przedsiębiorcom, przez co idzie naszych klientów, także żeby te nasze usługi były tutaj z 

korzyścią. No ale Pan Radny słusznie zauważy, że te korzyści, takie inwestycji są na pewno 

duże i będziemy dążyli do tego, aby to zrobić. Myślę, że jeszcze w tym roku będzie ogłoszony 

następny przetarg na taką instalację. 

 

Radny Zbigniew Napiórski -  Znaczy, no podobno KPO odblokowane i wielkim strumieniem 

pieniądze płyną, mam nadzieję, że je zobaczymy, o ile w ogóle. Jakby się udało na jesieni 

pozyskać, to ile czasu to potrwa? 

 

Prezes Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Lipnie – Marcin Kawczyński - Proces 

inwestycyjny 3 lata. 

 

Radny Zbigniew Napiórski -  Byłaby wtedy szansa, że za 3 lata odetchniemy troszeczkę, tak? 

Prezes Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Lipnie – Marcin Kawczyński - Znaczy tak, bo 

przedsiębiorstwo w tej chwili już ponosi znaczne koszty, bo o tym też nie powiedziałem, bo 

coraz mniej deponujemy na instalacji i znaczące ilości odpadów już wywozimy na zewnątrz, 

nie tylko do recyklingu, ale też do termicznego przekształcenia wywozimy na zewnątrz do 

innych instalacji, co też, no bo koszty w tej chwili mamy przetarg najnowszy, to tona takich 

odpadów wynosi niecałe 590 zł. 590 kilka zł, także netto plus VAT. Także jak przeliczymy 

sobie te wszystkie koszty i weźmiemy pod uwagę ten okres, który upłynął, to ta stawka i ta 

oferta uważam jest naprawdę bardzo dobra i uwzględnia te wszystkie właśnie korzyści, o 

których Pan Radny mówił wcześniej. 

 

Radny Zbigniew Napiórski -  No dobrze, dziękuję. Tylko tak jak mówię, no Pan Prezes mówił, 

że realne tam inflacja 40 para, a tu jest 60, to nie jest tak porównywalnie, ale [niesłyszalne] No 

tak, zgadza się. To ja wiem, ale zwykły mieszkaniec patrzy tak, jak tam kilka osób mnie się 

pytało, co będziemy robić na dzisiejszej sesji, mówiłem, że między innymi śmieci pójdą w górę. 

No to, no tak, Burmistrz dostał podwyżkę, to teraz my musimy dostać podwyżkę. No i tak na 

mieście będzie to się odbijało. Może zróbmy chociaż od września, nie od lipca na wakacje, nie 

róbmy takiego prezentu mieszkańcom. Moja prośba od tej strony, chociaż jeżeli  nie można 

tego zmniejszyć, tak? 

Burmistrz Miasta Lipna - Paweł Banasik - To jest tak, że jeżeli rzeczywiście będziemy, byłbym 

naprawdę skłonny, żeby jak najpóźniej te podwyżki wprowadzać, ale to, żeby to się spięło, to 

wszystko w tym, to i tak będziemy musieli tą kwotę zapłacić. Nie, nie przerzucając te 

mieszkańców, musimy jako miasto zapłacić, bo kwota w przetargu została już na początku 

określona, a jeżeli wzrosła ilość tych śmieci, o których tutaj Pan Prezes wspominał i my 

mówiliśmy, Z jednej strony to, jeżeli wzrasta ilość odpadów, które zostają tutaj, powiem tak 

kolokwialnie, zbierane z terenu Miasta Lipna, to znaczy, że jesteśmy coraz bogatszym 
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społeczeństwem, bo coraz więcej konsumujemy, coraz więcej produkujemy i tak to wygląda. 

Mówię, no na pewno też bym nie chciał, ale patrząc też, no tak jak tutaj padło takie pytanie, 

patrząc nawet po sąsiednich gminach, to my jesteśmy, po raz kolejny jesteśmy gminą, gdzie 

będziemy płacili za te śmieci najmniej. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - Bardzo dziękuję. No właśnie, tak pada 

tutaj w przestrzeni publicznej, ile gminy ościenne płacą, Panie Inżynierze, możemy się 

dowiedzieć? 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński -  Tak, oczywiście, no to jest przeważnie stawka 

około 29 zł, tutaj na razie rekordzistą to jest gmina Skępe, gmina miasta Skępe, gdzie jest 40 

zł, ale to też mówię, że to są ceny, które są w zależności kto, w którym momencie miał przetarg, 

bo jak ktoś miał 2 lata temu przetarg, to na pewno jak ma w tym roku, to pewnie będzie to na 

pewno wyższa kwota. Tu mówimy o tym, co Gmina Lipno, gmina Skępe miała tak samo jak 

my w styczniu. Czyli Gmina Lipno ma 29 zł, gmina Skępe 40 złotych. Poprzednie gminy mają 

tak powiedzmy 2 lata w tył, miały przetargi. Są przed tymi przetargami jeszcze. Ale to jest ta 

kwota powyżej 29-30 złotych, czyli to jest taka kwota, która tutaj jest w naszym powiecie. 

Radny Zbigniew Napiórski -  Znaczy, ja wiem, że inne gminy płacą więcej, tylko mówię, oni 

już tych śmieci nie mają, a one są na naszym terenie, żeby to się nam czasem, jak za chwilę. 

Jak za chwilę Unia coś wymyśli, żeby nam się to nie odbiło rykoszetem. I tak na przyszłość, o 

czym już mówiliśmy przy podatkach miejskich, że może nie czekać na zakończenie przetargu 

na przyszłość, tylko tak delikatnie z roku na rok te śmieci zmieniać, zrobi się jakaś górka i 

wtedy nie będzie 60% podwyżki, tylko będzie to takie naturalne i to łatwiej będzie przełknąć 

ludziom na przyszłość niż teraz. Jak ktoś usłyszy, no 4-osobowa rodzina, jak liczę, będzie miała 

rocznie prawie 600 złotych więcej za same śmieci do zapłacenia, tak? Tak to wychodzi. Na 

chwilę obecną. A gdyby to było mówię rocznie, nawet na poziomie 10%, tego już by tak nie 

było widać.  

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński -  Ale tak nie możemy też robić, bo ustawowo nie 

dajemy rady, bo system ma się sam jakby tutaj zamykać. I nie możemy tak przykład, że 

mieszkańcom mogliśmy sobie jakąś nadwyżkę zrobić z tych śmieci, żebyśmy mieli nie 

wiadomo ile tak w zapasie tych pieniążków. Czyli musimy jakby kalkulować zawsze tak jak 

było. W przetargu mieliśmy taką kwotę, tak wychodziło i zazwyczaj staramy się, żeby w 

budżecie wychodziło na 0. I tak mniej więcej jest. W tym roku, ile się nie mylę, tam było chyba 

100 tysięcy  nadwyżki, bo to w zależności od tego, czy płacimy ostatni rachunek, czy nie. Czyli 

tak, tak kalkulujemy tutaj ten system, żeby zawsze było w przybliżeniu zerowy. A nie mogliśmy 

na przykład zrobić czegoś takiego, skoro miałem przetarg czteroletni, żeby na przykład 

podwyższyć na 20 złotych, to co byśmy mieli, mieszkańcy mieliby nas tutaj spłacać? Czy to 

jakby zostawić? No to nie jest tak jak w podatkach czy czymś innym. No tutaj mówimy tutaj, a 

jeżeli mówimy o tym przetargu, że mamy ten, następny będzie, myślę, że tutaj te kwoty, które 

są, już są na tyle realne, będą, że tu już nie będzie jakichś tych drastycznych wzrostów. Chyba 

że, bo to nigdy nie wiadomo, co wymyśli właśnie, tak jak tutaj Pan Radny powiedział wcześniej 

Unia Europejska, czy coś, że na przykład znowu zwiększy kary za odpady, które są składowane. 

Na to nie mamy wpływu, bo to odgórnie już coś nam daje. No myślę, że ta najniższa krajowa, 

która jeszcze wzrośnie w lipcu, ona już mniej więcej stanie w miejscu, że już nie będą jakieś 

tam wyższe ceny prądu, też zaczynają być stabilne, także na rynkach tych światowych wszystko 

zaczyna się stabilizować, ale nigdy nie wiadomo, czy jakiś nowy konflikt nie będzie i znowu 

wszystko wystrzeli, tak jak wystrzeliło nam 2 lata temu. I to jest bez wpływu na nas. 

 

Burmistrz Miasta Lipna - Paweł Banasik -Jeszcze tak uzupełnię pana, mojego zastępcę. Proszę 

Państwa, my nie jesteśmy nastawieni na to, żeby na tych śmieciach zarabiać, tak jak Pan Radny 
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powiedział, żebyśmy sukcesywnie co roku tego. To, co możemy w tej chwili robić i 

rzeczywiście apeluję do mieszkańców, żebyśmy o tym, co rozmawialiśmy wcześniej, żeby 

rzeczywiście, żeby ta segregacja. My tą edukację prowadzimy już w szkołach podstawowych, 

w przedszkolach, żeby ta edukacja rzeczywiście też dotarła do starszych mieszkańców Miasta 

Lipna i żebyśmy się wszyscy do tego stosowali, segregowali, bo te kary, które są nanoszone, 

my możemy ich unikać. Bo jeżeli będzie rzeczywiście, jeżeli będą większa dyscyplina wśród 

mieszkańców. Ja powiem tak, nie chciałbym nikogo tutaj wskazywać, że robi źle albo dobrze, 

ale ja mogę zaprosić do swojej wspólnoty na Piłsudskiego 34. Proszę przyjechać i zobaczyć, 

nie dlatego, że tam mieszka Burmistrz, ale świadomość tych wszystkich naszych mieszkańców 

w tym bloku naprawdę jest bardzo duża. Ja powiem brzydko, żebym się do tego przyznawał, 

ale kiedyś wyniosłem bioodpady w torebce foliowej i wrzuciłem to do kosza z torebką foliową, 

to mnie zaraz sąsiad skrytykował, powiedział, że ja z tej torebki powinienem wyrzucić do tego 

kosza. Prawidłowo, dokładnie tak. I powiedziałem, troszeczkę się zawstydziłem, teraz już to 

robię, bo mówię, może mnie przez okno obserwuje, ale ta świadomość u wszystkich naszych 

mieszkańców powinna być naprawdę tak duża, Nigdy, ja ciągle podkreślam, że idealizmu nigdy 

nie stworzymy, nie będzie tego idealizmu, ale pewne rzeczy, na które, które mamy wpływ i tak 

dalej, bo wiecie co Państwo, tak jak mówiłem, że, że pojawia się na jakimś osiedlu, pojawia się 

na przykład wersalka. No trudno mi powiedzieć, że, że nikt nie zauważył, jak ta wersalka była 

wynoszona i później nie ma osoby, która by rzeczywiście, żeby to też było na takiej zasadzie, 

że jeżeli wiemy, to idziemy i mówimy, że ta i ta osoba. Tu nie chodzi o sygnalizowanie, tak jak 

teraz jest bardzo popularne stanowisko sygnalista, dokładnie, ale też żebyśmy mieli też pewną 

odpowiedzialność, żebyśmy o to piękno naszego miasta, żebyśmy rzeczywiście w ten sposób 

też starali się zadbać. 

 

Radny Zbigniew Napiórski -  Tylko tak odnośnie podsumowania, bo odnośnie edukacji, dzieci 

to są dobrze wyedukowane, bo w szkole mają, trzeba by edukować dorosłych i tak, ode mnie 

w prezencie, taka pierwsza edukacja, bo nieraz jak wracam do domu, stoją worki z plastikami, 

to widzę, jak one wyglądają. A wystarczy taką buteleczkę wziąć i ją zwinąć. I wtedy stoi 1 

worek z plastikami, a nie 4. To dużo czasu, ani siły nie kosztuje. To do wszystkich dorosłych 

mieszkańców, którzy mają problem ze zwinięciem butelki. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - A więc sami Państwo widzicie, budzi to 

dużo kontrowersji. 

 

Radny Sebastian Lewandowski - To ja tutaj jeszcze pociągnę temat, bo rozmawialiśmy na 

komisji i prosiłbym, żeby jeszcze bardziej zwrócić uwagę na ilość zgłaszanych osób, żeby 

kontrola tego, w tej materii była większa, bo uważam, że tutaj też pieniądze uciekają i a można 

to zweryfikować przez systemy, który miasto posiada. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej.  

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i stawki tej opłaty. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego projektu uchwały w sprawie w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i stawki tej opłaty. 
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ZA (10): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Kacprowicz Małgorzata, Komorowski 

Kamil, Krzemieniecki Edward, Lewandowski Sebastian, Rykowski Marcin, Spisz Małgorzata, 

Tyfczyńska Wiesława, Żochowski Łukasz. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4): Janiszewski Zbigniew, Maciejewski Wojciech, Napiórski Zbigniew, 

Ożdżyński Jerzy 

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Koszczka Grzegorz 

 

Rada 10 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR III/12/2024 

jak w załączniku nr 5 

 

Ad. pkt. 2-e 

 

w sprawie określenia zasad przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umowy najmu 

lokali mieszkalnych w budynku wielorodzinnym budowanym w ramach Społecznej 

Inicjatywy Mieszkaniowej "KZN-Toruński" Sp. z o.o. 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński -  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i stawki 

tej opłaty zgodnie z załącznikiem nr 6. 

Panie Przewodniczący, Szanowni Radni, uchwała o sprawie określenia zasad przeprowadzania 

naboru wniosku o zawarcie umowy najmu lokali. Na poprzedniej sesji podejmowaliśmy tą 

uchwałę, lecz nadzór Wojewody Kujawsko - Pomorskiego wszczął postępowanie dotyczące tej 

uchwały z uwagi na to, że pojawiło się kilka błędów proceduralnych, to dość często jakby 

wynika z tego, że my jako Rada chcemy więcej wpisywać niż możemy. I tutaj największymi 

takimi zarzutami jest to, że definiowaliśmy różnego rodzaju pojęcia, które znajdowały się w 

ustawie, np. czy dochód, czy gospodarstwo domowe, czy najemca, ustawodawca tutaj tego nie 

dopuszcza. I takich, po prostu takie małe błędy tej uchwały zostało to poprawione. Miejmy 

nadzieję, że sens uchwały został ten sam, także same kryteria, wszystkie, które były wcześniej 

umawiane z Radnymi zostały te same, cały nabór, to wszystko zostało. Tylko po prostu zostało 

wyrzucone te wszystkie rzeczy, które się pojawiały w ustawach różnego rodzaju. Myślę, że ta 

przygotowana uchwała powinna przejść. Chociaż też nie wykluczam, bo nadzór ostatnio jest 

bardzo trudny. 

 

Burmistrz Miasta Lipna - Paweł Banasik - Ja jeszcze, może to nie dotyczy bezpośrednio 

uchwały, ale też chciałem jeszcze powiedzieć, poinformować mieszkańców miasta, szczególnie 

tych, którzy złożyli wnioski czekają, bo od 15 było otwarcie przetargu, 15 kwietnia. Było 11 

ofert, rozbieżności były bardzo duże i KZN Toruński tam też jeszcze poprosił, poprosił te firmy, 

które złożyły najkorzystniejszą ofertę, ale z racji tego, że rozbieżności były bardzo duże, to 

prosił o wyjaśnienie kilku kwestii. Myślę, że to miało być właśnie chyba do dnia wczorajszego. 

I myślę, że w najbliższym czasie zostanie przetarg rozstrzygnięty i umowy zostaną podpisane. 

Także tutaj chciałbym mieszkańcom, którzy rzeczywiście się zdecydowali na taką formę, żeby 

też posiadały taką informację, że za chwilę ten przetarg będzie podpisany i myślę, że firma, 

która wygra ten przetarg, przystąpi do realizacji tego zadania.  
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Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - Bardzo dziękuję. Dobrze, że Pan 

Burmistrz uspokoił, bo rzeczywiście mieszkańcy  pytają bardzo często co się dzieje. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej.  

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie określenia zasad przeprowadzenia naboru 

wniosków o zawarcie umowy najmu lokali mieszkalnych w budynku wielorodzinnym 

budowanym w ramach Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej "KZN-Toruński" Sp. z o.o. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie projektu w sprawie określenia zasad przeprowadzenia 

naboru wniosków o zawarcie umowy najmu lokali mieszkalnych w budynku wielorodzinnym 

budowanym w ramach Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej "KZN-Toruński" Sp. z o.o. 

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kacprowicz 

Małgorzata, Komorowski Kamil, Krzemieniecki Edward, Lewandowski Sebastian, 

Maciejewski Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, Spisz 

Małgorzata, Tyfczyńska Wiesława, Żochowski Łukasz. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Koszczka Grzegorz 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR III/13/2024 

jak w załączniku nr 6 

Ad. pkt. 3 

 

Sprawy różne i komunikaty 

 

Zastępca Inżyniera Miasta - Daniel Świdurski - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie 

Burmistrzu, Szanowni Państwo, z okazji tej, że dzisiaj jest sesja i jednocześnie mój ostatni dzień 

w pracy tutaj w tym mieście, chciałbym Państwu, jako Radnym, serdecznie podziękować za te 

wszystkie lata współpracy. Państwo jesteście nową Radą, nową, starą w pewnym sensie, ale 

chciałbym podziękować nie tylko Państwu, ale także Radnym poprzednich kadencji. Za 

wszelkie słowa wsparcia, różnego rodzaju uwagi. Ja jestem zadowolony z tego czasu, z tej 

naszej współpracy. Mam nadzieję, że państwo również. Także to 9 lat takiego czasu dobrego 

dla mnie, czasu, kiedy mogłem się rozwijać. Ale wiadomo, w życiu każdego człowieka 

przychodzą nowe możliwości, nowe szanse. Przede mną również nowe szanse rozwoju, dlatego 

postanowiłem skorzystać z tego. Aczkolwiek nadal będę mieszkańcem Lipna i mam nadzieję, 

że w miarę możliwości i w miarę różnych tutaj okazji, także będę do Państwa dyspozycji. 

Dlatego chciałem powiedzieć to oficjalnie, podziękować, ponieważ bardzo sobie cenię ten czas, 

tą całą współpracę. Z moimi współpracownikami, kolegami, tutaj z szefostwem już się 

żegnałem, ale jeszcze czułem tutaj taką potrzebę wewnętrzną, żeby Państwu podziękować jako 

Radzie. Także jeszcze raz za wszystko dziękuję. Mam nadzieję, że nikogo z Państwa niczym 

nigdy nie uraziłem, a jeżeli tak, to przepraszam i liczę na dalszą współpracę na innych polach. 

Dziękuję bardzo. 
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Burmistrz Miasta Lipna - Paweł Banasik - Panie Przewodniczący, korzystając jeszcze Panie 

Danielu, bo żeśmy się rzeczywiście już napłakali, nadziękowaliśmy, ale jeszcze korzystając 

dzisiaj z kamer też bardzo serdecznie chciałbym podziękować. Prawie razem zaczynaliśmy w 

tym samym okresie. Ja Pana zatrudniałem. Taka kolej rzeczy, że tutaj rozstajemy się i ja jestem 

tą osobą, która rzeczywiście Panu ma okazję podziękować. Bardzo dziękuję. Okres dla mnie 

też był bardzo, bardzo dobry, bardzo cenny. Dużo projektów żeśmy rzeczywiście realizowali. 

Kwoty, bo mówię już pewnie ilość projektów, trudno mi powiedzieć, pewnie łatwiej skupiłbym 

się na kwotach, które udało się nam też pozyskać. Ja życzę wszystkiego najlepszego od 

dalszego Panu. Życzę rozwoju już na, troszeczkę w innej dziedzinie, no ale doświadczenie 

będzie Pan zdobywał i pewnie później, później jak przyjdzie jakiś okres już i jakaś refleksja 

pod koniec życia, to będzie Pan to oceniał, gdzie się Pan najlepiej pracowało i co najlepiej było 

robić. Także wszystkiego dobrego jeszcze i to jest tak tutaj w ramach tego słowa dziękuję. A 

też chciałem, bo już Państwu mówiłem, że Sekretarzem miasta został powołany Pan Paweł 

Romański, Dyrektorem Wydziału Organizacyjnego od 1 czerwca będzie Pan Paweł 

Wróblewski. No i osobą, która będzie Pana Daniela zajmować miejsce i będzie się zajmował 

tymi projektami będzie Pan Radosław Paśniewski. On też zaczynał jeszcze przed Panem 

Danielem, jak zaczynał pracę w urzędzie, to on chwilę wcześniej zajmował się też pisaniem 

projektów. Pani, która pracuje w gminie, zajmuje się projektami, ona właśnie wspominała, że 

z Radkiem zaczynała wspólną przygodę, jeżeli chodzi o pisanie projektów. Mam nadzieję, że 

będzie się dobrze na tym stanowisku realizował.  

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - Ja też chciałbym podziękować Panie 

Danielu. Chciałbym w imieniu tutaj całej Rady i poprzedniej, i obecnej podziękować. No 

szkoda, że Pan nas opuszcza. Szkoda. No ale takie życie. No życzymy sukcesów. Wszystkiego 

dobrego. 

 

Burmistrz Miasta Lipna - Paweł Banasik - Ja chciałem Państwa zaprosić 4, w przyszły wtorek, 

4 czerwca i o godzinie 13:00 będzie odsłonięcie tutaj popiersia Burmistrza Uzarowicza. Także 

jeżeli ktoś z Państwa i mieszkańcy o godzinie 13:00, to zapraszam Państwa, ale jeżeli z 

mieszkańców oczywiście też ktoś ma życzenie, to będziemy bardzo zadowoleni. No i jeszcze 

13 czerwca będą obchody też jeszcze połączone, bo to będzie szereg takich uroczystości 

połączonych 675-lecie miasta Lipna, ale obchody patrona miasta Lipna, i tutaj też będziemy, 

będziemy obchody te. Zresztą myślę, że i ksiądz jeszcze ogłosi to, bo będzie msza święta, bo 

patronem miasta Lipna oczywiście jest święty Antoni. Będzie to, wracamy na wzgórze 

Świętego Antoniego. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - Bardzo dziękuję, to ja też chciałbym 

zaprosić 5 czerwca na Miejski Dzień Dziecka, który odbędzie się na NCL-u w godzinach od 

16:00 do 20:00, wszystkich mieszkańców i tych małych, i tych dużych, to jedno zaproszenie. I 

drugie zaproszenie Lipnowskie Towarzystwo Kulturalne im. Poli Negri zaprasza mieszkańców 

Lipna, Państwa Radnych, na XVII przegląd twórczości filmowej Pola i inni, który odbędzie się 

w dniach od 7 do 9 czerwca 2024. 

Ad. pkt. 4 

Zamknięcie obrad 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - stwierdził wyczerpanie porządku i dokonał 

zamknięcia sesji słowami : „Zamykam obrady III Sesji Rady Miejskiej w Lipnie”. 

 

Protokołował: Krzysztof Derwiński 


